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TAIWAN 

CERTIFICATE 

 

TOUR CODE : CS5 

TOUR HIGHLIGHT 

 

 Taipei Zoo  

 Chiufen 

Sankeng Tofu Street 

Shangrila Leisure Farm 

 

 

Every Sunday DEPARTURE 

 

Itinerary Subject To Change 

特殊情况下行程会有少许更改 

  

 
5DAYS 4NIGHT 

SHANGRILA LEISURE FARM   
TAIPEI ZOO 
 
DAY 01   SINGAPORE – TAIPEI  
Upon arrival, you will meet the local representative and be transfered to your 
hotel. 
 
DAY 02    TAIPEI-YILAN(B/D)  
Lunch at own expense in Chiufen. Sengkang Tofu Street: Step into a world of 
tofu and challenge your taste buds for one of the most original Taiwanese 
food Shenkeng has to offer. You would not only taste the delicious Tofu but 
also experience the process of Tofu making. Chiufen: To see the traditional 
way of life that still exists. With the aura of an old mine that is still apparent, 
Chiufen radiates a variety of emotions. Shangri-la Leisure Farm: You will 
have the chance to play some traditional games and visit this farm to see the 
growing process of fruits. 

DAY 03   YILAN(B/L/D) 
Yilan Juang Shan Leisure Agricultural Region: Enjoy many beautiful farms,  
fruit variety & tea gardens around here. Eo Shan Tea Garden: Experience  
DIY tea leaf smoke egg. National Centre of Traditional Arts: The Folk Arts  
Park is a multi-functional park that helps promote traditional  
folk craftsmanship, arts, music, drama, and dance and is also a multi- 
functional, resting place for cultural and educational purposes.  
Jiau Shi Hot Spring: It is the famous Hot Spring, and the popular flat land  
hot spring of Taiwan. 

 

DAY 04   YILAN-TAIPEI(B/L) 

Martyr’s Shrine: To view an elaborate ceremony of changing guards hourly. 
Shih lin Official Residence: The residence of the former president of the 
Republic of China  Chiang Kai-Shek. The house and grounds are now 
popular for their landscaped gardens and water features. Shihlin Night 
Market: Great place for local handicrafts, clothes, toys, tasty local snacks and 
souvenirs National Taiwan Democracy Memorial Hall: It is the most 
impressive monument to the great Chinese Hero. The hall’s enormous marble 
edifice towers over landscaped garden, graceful pavilion and placid ponds. 
The bronze statue of late President Chiang Kai-Shek looks out over the city 
from the main building. 

Day 05 TAIPEI-SINGAPORE(B) 

After breakfast, you are free till your transfer for departure from Taoyuan 
C.K.S Airport. 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

             5DAYS 4NIGHT 

         Taipei Shangrila      
     Leisure Farm 
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台湾 
CERTIFICATE 

 

TOUR CODE : CS5 

TOUR HIGHLIGHT 

 

 木栅动物园  

 九分  

 雪山隧道 

 中山休闲农业区 

 

 

    每逢星期天出发 
 

Itinerary Subject To Change 

特殊情况下行程会有少许更改 

 
 

 

5 天 4 晚 亲子游 

香格里拉休闲农场 & 木栅动物园 
  
 

第一天 ：新加坡 – 台北 
集合新加坡樟宜机场，飞往台北。抵达后有公司代表接往酒店休息。 

 

第二天 ：台北-宜兰（B/D/午餐自理） 
木栅动物园占地约 165 公倾，号称“亚洲最大的动物园”，园内包含 8 个户外

展示区、6 个室内展示馆、5 个环境教育教学场所。整个园区被次生林山坡地

所围绕，是一处结合自然景观形成具生态特色之休闲场所。ஐ 九份 它是昔日

的金礦產區,也是今日的電影悲情城市的外景地。那裡可以品嘗草仔粿、蕃薯

芋頭丸、潮洲魚丸等各式小吃。ஐ 香格里拉休閒農場 體驗農場生活，親近大

自然，晩上安排放天燈、搓湯圓及打陀螺等鄉土活動。 

 

第三天：宜兰（早/午/晚） 
ஐ 宜蘭中山休閒農業區: 宜蘭縣素以擁有優美綠林美景見稱，其中位於縣內冬

山河上游的中山休閒農業區，更滿布觀光農場、果園及茶園，田園氣息極濃。

ஐ 鵝山茶園: 鵝山茶園提供的 DIY 茶燻蛋體驗活動。ஐ 傳統藝術中心 乃一以

民間藝術為主體的多能文化園區，除提供民間藝術－諸如傳統工藝、美術、音

樂、戲劇、舞蹈等的推廣、傳承之展演空間，同時亦是富有文化教育意義的多

功能休閒遊憩 ஐ 四結福德宮 台灣最大的土地公廟、也是意難忘偶像劇的拍攝

地。ஐ 礁溪溫泉 馳名最早，是臺灣少見的平地溫泉。 在清代即為馳名的「湯

圍 溫泉」，早就 被列入「蘭陽八景」之一。 

 

第四天：宜兰-台北（B/L 晚餐自理） 
ஐ 中正纪念堂即国立台湾民主纪念馆，可以说是台北市最宏伟的纪念性建筑，

它是“先总统”蒋介石的纪念馆。 ஐ 忠烈祠 祠內供奉著歷年忠勇犧牲的烈士

牌位及建國史蹟圖片，並能觀賞衛兵換班交接儀式。ஐ 士林夜市 士林夜市是

台北夜市中最具規模的一個，商品價廉物美、貨品齊全。人潮絡繹不絕。 

第五天：台北-新加坡（B） 
送往機場，搭乘豪華客機返回新加坡。 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

     5 天 4 晚 
    亲子游 

    香格里拉休闲农场 
 

http://www.yododo.com/area/1-01-34
http://www.yododo.com/area/1-01-34-04-01

